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Kaupunginvaltuusto 04.05.2020 § 17

 "Kaupunginvaltuuston kokoukset ovat julkisia ja yleisölle avoimia
pää tök sen te ko paik ko ja. Kokoukset pidetään yleensä kau pun gin ta lol-
la valtuustosalissa, jonne kuntalaisten on mahdollista saapua seu-
raa maan kokouksen kulkua. Valtuuston kokouksia tulisi olla mah dol-
lis ta seurata myös kotisohvalta.

 Kuntaliiton 2018 tekemän kyselyn perusteella 38 prosenttia kunnista
lä het tää valtuuston kokoukset verkossa tai muissa kanavissa. Vuon-
na 2020 prosenttiosuus on luultavasti jo paljon suurempi.

 Suora lähetys tukisi esteettömyyttä sekä mahdollistaisi saa vu tet ta-
vuut ta myös niille kuntalaisille, joilla ei ole mahdollisuutta saapua
seu raa maan kokousta paikan päälle, mutta pääöksenteko ja sen
seu raa mi nen kiinnostaa.

 Se olisi kuntalaisille nykyaikainen tapa seurata oman kunnan pää tök-
sen te koa. Valtuuston kokousten lähetykset tuovat val tuus to työs ken-
te lyä lähemmäksi kuntalaisia, myös valtuutetut tulevat tutuiksi ja hei-
dän käyttämät puheenvuorot välittyvät kuulijoille.

 Kaupungintalon remotin yhteydessä valtuustosalin tekniikka mah dol-
lis taa valtuuston kokousten lähetykset ja siksi tämä tulisikin ottaa va-
kiin tu neek si käytännöksi.

 KD valuustoryhmä esittää että, valtuuston kokousten suorat lä he tyk-
set aloitetaan myös Ylivieskassa ja tämä otettaisiin vakiintuneeksi
käy tän nök si jokaisessa valtuuston kokouksessa.

 Ylivieskassa  4.5.2020

 kaupunginvaltuutetut KD:n valtuustoryhmä"

KAUPUNGINVALTUUSTO: Lähetti aloitteen kaupunginhallituksen
val mis tel ta vak si.

Kaupunginhallitus 31.08.2020 § 190

KAUPUNGINJOHTAJA: Kaupungintalon valtuustosalin ko kous jär-



jes tel mäs tä tehty sopimus päättyy vuonna 2021 ja valtuustosalin ko-
kous jär jes tel män hankinta tulee uudelleen ajankohtaiseksi.

 Kaupunginhallitus esittää valtuustolle, että aloite valtuuston ko kous-
ten suoratoistosta käsitellään, kun valtuustosalin kokousjärjestelmä
on hankittu.

KAUPUNGINHALLITUS: Hyväksyttiin.
Kaupunginvaltuusto 07.09.2020 § 41

KAUPUNGINHALLITUS: Kaupunginvaltuusto päättää, että aloite
val tuus ton kokousten suoratoistosta kä si tel lään, kun valtuustosalin
ko kous jär jes tel mä on hankittu.

KAUPUNGINVALTUUSTO: Ulla Lehtikangas esitti, että valtuuston
ko kous ten suoratoisto otetaan käyttöön heti. Maria Sorvisto, Auli
Mus tik ka maa ja Aimo Piirainen kannattivat Lehtikankaan esitystä.

 Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty kaupunginhallituksen esi-
tyk ses tä poikkeava kannatettu esitys, siitä on äänestettävä. Ne, jot ka
kannattavat kaupunginhallituksen esitystä, äänestävät JAA ja ne, jot-
ka ovat Ulla lehtikankaan esityksen kannalla, äänestävät EI.

 Äänestyslaitteella suoritetussa äänestyksessä kaupunginhallituksen
esi tys (JAA) sai 23 ääntä ja Ulla Lehtikankaan esitys (EI) sai 10 ään-
tä. Äänestyspöytäkirja on liitteenä nro 27/2020.

 Hyväksyttiin kaupunginhallituksen esityksen mukaisesti, että aloite
val tuus ton kokousten suoratoistosta kä si tel lään, kun valtuustosalin
ko kous jär jes tel mä on hankittu.


